
P R O T O K Ó Ł      Nr  XXVI/07

z obrad Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi
w dniach 25 października – 30 października   2007 roku

O B E C N I  w dniu 25.10.2007 r. :

Stan radnych           -   21
Obecnych                 -  18

Skład Rady Miejskiej:

1. Czesław Badura - obecny
2. Zofia Bazańska - obecna
3. Krystian Dąbrowski - obecny
4. Krzysztof Francikowski - nieobecny
5. Ireneusz Gawroński - obecny
6. Janusz Gątkiewicz - obecny
7. Mirosław Kędzierski - obecny
8. Marian Kita - obecny
9. Wiesław Konderak - nieobecny
10. Teresa Kosmala - obecna
11. Andrzej Mentel - nieobecny
12. Jolanta Moćko - obecna
13. Marcin Musiał - obecny
14. Władysław Oczkowicz - obecny
15. Dominik Penar - obecny
16. Marek Rajca - obecny
17. Grażyna Strączek - obecna
18. Andrzej Świątek - obecny
19. Sławomir Święch - obecny
20. Hanna Szotowska - obecna
21. Danuta Walczak - obecna

W Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli :

Senator RP – Zbigniew Szaleniec, Wicestarosta Powiatu Będzińskiego -  Mariusz Kozłowski, 
Burmistrz  Miasta  –  Marek  Mrozowski,  Zastępca  Burmistrza  ds.  Społecznych  –  Anna  Ślagórska, 
Sekretarz Miasta – Dorota Bąk, Skarbnik Miasta – Urszula Polak – Wałek, Kierownicy Wydziałów UM, 
dyrektorzy jednostek i zakładów budżetowych, mieszkańcy.
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Dot. pkt. 1 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Otwieram  XXVI  sesję  Rady  Miejskiej,  zwołaną  na  postawie  art.  20  ust.  1  Ustawy  o 
samorządzie gminnym. Witam wszystkich gości i stwierdzam, że zgodnie z listą obecności na 
sali jest  wystarczająca ilość radnych do podejmowania uchwał.

Burmistrz  Marek  Mrozowski  pogratulował  Senatorowi  Zbigniewowi  Szaleńcowi  ponownego 
wyboru.

Senator Zbigniew Szaleniec podziękował za gratulacje i życzenia.

Dot. pkt. 2 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Proponowany porządek obrad otrzymali radni w materiałach sesyjnych. 
- Wpłynął jeszcze jeden projekt uchwały  w sprawie skorzystania z prawa pierwokupu prawa 

użytkowania wieczystego działki nr 165/23 k. m. 32 o pow. 169 m. kw. przy ul. 35-leci PRL W 
Czeladzi stanowiącej własność Gminy Czeladź. Proponuję rozszerzyć punkt 10 o podpunkt 41 
o treści jw.

- Ponadto wpłynęła  autopoprawka do projektu uchwały  w sprawie  regulaminu przyznawania 
stypendiów sportowych dla wybitnych sportowców. Zmiana dotyczy § 5.

- W trakcie przygotowania jest także autopoprawka do projektu uchwały w sprawie zmian w 
budżecie miasta na 2007 rok.

- Czy są inne niż te zgłoszone przeze mnie propozycje zmian do proponowanego porządku 
obrad?

Teresa Kosmala                            -               radna  

- Jestem  przeciwko  wprowadzeniu  projektu  uchwały,  która  nie  była  odpowiednio  wcześniej 
przedstawiona radnym.

- Proponuję przeniesienie punktu 11 – Interpelacje i zapytania radnych. Udzielenie odpowiedzi 
– po punkcie 4 – Informacja Burmistrza Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym.

Andrzej Świątek                            -               radny  

- Popiera wniosek radnej T. Kosmali.
- W jaki sposób Senator Szaleniec reklamował się w gazecie spółdzielczej?
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Grażyna Strączek                          -               radna  

- Komisja  Finansowo – Budżetowa wczoraj  prosiła o pewne zmiany do projektu uchwały  w 
sprawie  regulaminu przyznawania  stypendiów sportowych dla wybitnych sportowców.  Tych 
zmian nie ma w projekcie. Wnoszę o wprowadzenie tych zmian.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Proszę o przygotowanie stosownej autopoprawki i rozdanie jej radnym.

Ireneusz Gawroński                      -               radny  

- Proponuję, aby w punkcie 4 były interpelacje i zapytania radnych, a w punkcie 11 odpowiedzi.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Jest to wniosek zgodny z wnioskiem radnej T. Kosmali, aby po punkcie 4 były interpelacje i 
zapytania radnych.

Marek Mrozowski                          -               Burmistrz Miasta  

- To był też mój wniosek, abyśmy skupili się na sprawach najważniejszych, czyli uchwałach.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za wnioskiem o wprowadzenie do punktu 10.41 projektu uchwały 
w sprawie skorzystania z prawa pierwokupu prawa użytkowania wieczystego działki nr 165/23 
k. m. 32 o pow. 169 m. kw. przy ul. 35-leci PRL W Czeladzi  stanowiącej własność Gminy 
Czeladź?

GŁOSOWANIE

14  głosów za
  2  głosy przeciw
  2  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący Rady stwierdził, że zmiana porządku obrad w punkcie 10.41 została dokonana.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za tym, aby punkt 11 o treści „Interpelacje i zapytania radnych. Udzielenie 
odpowiedzi”  znalazł się w punkcie 5, a punkty od 5 do 13 posiadały numerację o jeden wyżej?

GŁOSOWANIE

  5  głosów za
  9  głosy przeciw
  3  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek nie został przez Radę przyjęty.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za wnioskiem, aby w punkcie 5, z przesunięciem pozostałych punktów, 
znalazły  się  „Interpelacje  i  zapytania  radnych”,  a  w  punkcie  dotychczasowym  11  punkt 
„Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych”?

GŁOSOWANIE

 12  głosów za
  2  głosy przeciw
  2  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada dokonała zmiany porządku obrad.

Rada przyjęła następujący porządek obrad:

1. Otwarcie sesji.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołów z obrad sesji w dniach:

a/ 20 września 2007 r.
b/ 11 października 2007 r.

4. Informacja Burmistrza Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym.
5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Zapytania mieszkańców. Udzielenie odpowiedzi.
7. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków do pkt. 8 i 9.
8. Program „Przedsiębiorczość”  

a/ Wprowadzenie
b/ Opinie Komisji
c/ Dyskusja
d/ Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu „Przedsiębiorczość”. 

9. Kultura oraz Sport w mieście- sprawozdanie za 2006/2007 rok.  
 a/ Wprowadzenie
 b/Opinie Komisji
 c/Dyskusja
 d/ Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do wiadomości informacji  nt: „Kultura oraz 
sport w mieście – sprawozdanie za 2006/2007 rok”.

     10.  Wybór  ławników  do  Sądu  Okręgowego  w  Katowicach  i  Sądu  Rejonowego  w  
Będzinie.

a/Powołanie Komisji Skrutacyjnej.
b/Opinia Zespołu ds. opiniowania kandydatów na ławników do Sądu Okręgowego w 
Katowicach i Sądu Rejonowego w Będzinie.
c/podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyboru  ławników  do  Sądu  Okręgowego  w 
Katowicach i Sądu rejonowego w Będzinie.

11. Podjęcie uchwał w sprawie:
1. zmian w regulaminie dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy 

Czeladź.
2. zmian w budżecie miasta na 2007 rok.
3. ustalenia wysokości rocznych stawek podatku od nieruchomości na 2008 rok.
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4. ustalenia opłaty od posiadania psów na 2008 rok.
5. ustalenia wysokości dziennych stawek opłaty targowej na terenie miasta Czeladź na 

2008 rok.
6. częściowego przekształcenia Powiatowego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w 

Będzinie  poprzez  likwidację  Oddziału  Ginekologicznego  zlokalizowanego  w 
Czeladzi przy ul. Szpitalnej 40 i kontynuację świadczeń medycznych przez Oddział 
Ginekologiczno -Położniczy funkcjonujący w Powiatowym Zespole Zakładów Opieki 
Zdrowotnej w Będzinie przy ul. Małachowskiego 12.

7. zawarcia umowy o partnerstwie pomiędzy miastem Czeladź, a miastem Varpalota 
(Węgry).

8. nabycia działki nr 67 k. m. 10 o pow. 5759 m2 przy ul. Będzińskiej w Czeladzi.
9. sprzedaży działki nr 54/1 k. m. 13 o pow. 3573 m2 przy ul. Ogrodowej w Czeladzi.
10. sprzedaży działki nr 13/3 k. m. 50 położonej przy ul. 3-Szyb w Czeladzi.
11. sprzedaży działki nr 13/4 k. m. 50 położonej przy ul. 3 -Szyb w Czeladzi.
12. przedłużenia umów dzierżawy z właścicielami kiosków i straganów na targowisku 

miejskim przy ul. Miasta Auby w Czeladzi.
13. przedłużenia umów dzierżawy z właścicielami kiosków na targowisku miejskim przy 

ul. Grodzieckiej w Czeladzi.
14. przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 127 k. m. 55 o pow. 88m2 przy 

ul. Robotniczej w Czeladzi.
15.  przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 10/35 k. m. 58 o pow. 414 m2 

przy ul. Matejki w Czeladzi.
16. przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 10/35 k. m. 58 o pow. 409m2 

przy ul. Matejki w Czeladzi.
17. przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 10/35 k. m. 58 o pow. 516 m2 

przy ul. Matejki w Czeladzi.
18.  przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działek nr: 110, 111, 112 k. m. 43 o pow. 

600 m2 przy ul. Borowej w Czeladzi.
19. przedłużenia umowy dzierżawy dot. działki nr 55/28 i nr 273/2 k. m. 13 o pow. 380m2 

przy ul. Ogrodowej w Czeladzi.
20. przedłużenia umowy dzierżawy dot. działki nr 55/9 k. m. 13 o pow. 118m2 przy ul. 

Ogrodowej w Czeladzi.
21. przedłużenia umowy dzierżawy dot. działki nr 4/97 k. m. 31 o pow. 231 m2 przy ul. 

Legionów w Czeladzi.
22. przedłużenia  umowy dzierżawy dot.  części  działki  nr  133/3  k.  m.  12 o pow. 160 

m2przy ul. Kombatantów w Czeladzi.
23. przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 67/2 k. m. 12 o pow. 12m2 przy 

ul. Tuwima w Czeladzi.
24. przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działek nr 12/4, 12/6, 12/8 i  działek nr 

12/3, 12/5 i 12/7 k. m. 12 o pow. 540 m2 przy ul. Kombatantów w Czeladzi.
25. przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 227/3 k. m. 13 o pow. 16,34 m2 

przy ul. Bocznej -Szpitalnej w Czeladzi.
26. przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 65/9 k. m. 59 o pow. 150 m2 

przy ul. Sienkiewicza w Czeladzi.
27. przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 159/2 k.m. 4 o pow. 500 m2 przy 

ul. Chmielnej w Czeladzi.
28. przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działek nr 36 k. m. 47 i nr 2 k.m. 44 o 

pow. 400 m2 przy ul. Bema w Czeladzi.
29. przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 30/3 k. m. 41 o pow. 171 m2 

przy ul. 21 Listopada w Czeladzi.
30.  przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 30/3 k. m. 41 o pow. 135 m2 

przy ul. 21 Listopada w Czeladzi.
31. przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 30/3 k. m. 41 o pow. 174 m2 

przy ul. 21 Listopada w Czeladzi.
32. przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 30/3 k. m. 41 o pow. 42m2 przy 

ul. 21 Listopada w Czeladzi.
33. przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 30/3 k. m. 41 o pow. 214 m2 

przy ul. 21 Listopada w Czeladzi.
34. przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 30/3 k. m. 41 o pow. 134 m2 

przy ul. 21 Listopada w Czeladzi.
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35. przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 30/3 k. m. 41 o pow. 185 m2 

przy ul. 21 Listopada w Czeladzi.
36. przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 41/1 k. m. 48 o pow. 2278 m2 

przy ul. Nowopogońskiej- Wiejskiej w Czeladzi.
37. Przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 5/10 k. m. 47 o pow. 23,53 m2 

przy ul. Lwowskiej w Czeladzi.
38. przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 5/10 k. m. 47 o pow. 16,93 m2 

przy ul. Lwowskiej w Czeladzi.
39. przedłużenia umowy dzierżawy dot. działki nr 74/1 k. m. 30 o pow. 103 m2 przy ul. 

Topolowej w Czeladzi.
40. skorzystania z prawa pierwokupu prawa użytkowania wieczystego działki nr 165/23 

k. m. 32 o pow. 169 m. kw. przy ul. 35-lecia PRL W Czeladzi stanowiącej własność 
Gminy Czeladź.

12. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
13. Sprawy bieżące.
14. Zamknięcie obrad Sesji. 

Dot. pkt. 3 – porządku obrad Sesji

   
Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do przyjęcia protokołów.
- Kto z Państwa ma uwagi do protokołu z dnia 20 września 2007 r.?

W dyskusji uczestniczyli:

1. Andrzej Świątek  - radny
2. Sławomir Święch  - Przewodniczący Rady Miejskiej
3. Teresa Kosmala  - radna
4. Marek Mrozowski  - Burmistrz Miasta

   
Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za przyjęciem protokołu z dnia 20 września 2007 r.? 

GŁOSOWANIE

 14  głosów za
  2  głosy przeciw
  2  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół z obrad sesji w dniu 20 września 2007 r.  
został przyjęty.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Czy są uwagi do protokołu z dnia 11 października 2007 r.?

W dyskusji uczestniczyli:

1. Andrzej Świątek - radny
2. Sławomir Święch - Przewodniczący Rady Miejskiej
3. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta
4. Władysław Oczkowicz - radny

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za przyjęciem protokołu z dnia 11 października 2007 r.? 

GŁOSOWANIE

 13  głosów za
  1  głos przeciw
  4  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół z obrad sesji w dniu 11 października 2007  
r.   został przyjęty.

Dot. pkt. 4 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Informacja  z  działalności  Burmistrza  Miasta  w  okresie  międzysesyjnym.  Materiały  radni 
otrzymali wcześniej.

Marek Mrozowski                          -               Burmistrz Miasta  

- Przedstawia dodatkowe informacje nie ujęte w informacji pisemnej.
- Odpowiada  na pytanie  radnego A.  Świątka na temat  umieszczania  reklam wyborczych  w  

biuletynie spółdzielczym zadane w punkcie przyjęcie porządku obrad.
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Pytania do informacji zadali:

1. Władysław Oczkowicz - radny
2. Ireneusz Gawroński - radny
3. Teresa Kosmala - radna

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta Marek Mrozowski.

Przewodniczący ogłosił przerwę.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Wznawiam obrady po przerwie.
- Czy  są  jeszcze  uwagi  do  informacji  z  działalności  Burmistrza  Miasta  w  okresie 

międzysesyjnym?

Więcej uwag nie zgłoszono.

Dot. pkt. 5 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do interpelacji  i zapytań radnych.

Interpelacje zgłosili następujący radni:

1. Krystian Dąbrowski
2. Marian Kita
3. Danuta Walczak
4. Grażyna Strączek
5. Zofia Bazańska
6. Czesław Badura
7. Teresa Kosmala 
8. Mirosław Kędzierski
9. Andrzej Świątek
10. Ireneusz Gawroński
11. Dominik Penar

oraz Burmistrz Miasta – Marek Mrozowski
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Dot. pkt. 6 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do zapytań mieszkańców.
- Czy ktoś z mieszkańców lub w imieniu mieszkańców chciałby zabrać głos?

Głos zabrali:

1. Stanisław Guzak - mieszkaniec
2. Władysław Oczkowicz - radny
3. Czesław Badura - radny
4. Marian Kita - radny

Odpowiedzi udzielili:

1. Mariusz Kozłowski - Wicestarosta Będziński
2. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta
3. Robert Szczupider - Dyrektor Zakładu Inżynierii Komunalnej

Przewodniczący Rady ogłosił 10 minut przerwy.

Dot. pkt. 7 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Wznawiam obrady po przerwie.
- Proszę o zgłaszanie kandydatur do pracy w Komisji Uchwał i Wniosków.

Do  pracy  w  Komisji  Uchwał  i  Wniosków   dot.  Programu  „Przedsiębiorczość”   -  
zgłoszono następujące kandydatury radnych, którzy wyrazili zgodę na pracę w Komisji:

1. Władysław Oczkowicz
2. Ireneusz Gawroński
3. Jolanta Moćko
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Do pracy w Komisji Uchwał i Wniosków  dot. Sprawozdania – Kultura i sport w mieście 
-  zgłoszono następujące kandydatury radnych, którzy wyrazili zgodę na pracę w Komisji:

1. Hanna Szotowska
2. Dominik Penar
3. Krystian Dąbrowski

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto  z  Państwa  radnych  jest  za  przyjęciem składu  Komisji  Uchwał  i  Wniosków do 
Programu Przedsiębiorczość”?

GŁOSOWANIE /bez: M. Musiała. M. Rajcy, J. Gątkiewicza/

 15  głosów za
  0  głosów przeciw
  0  głosów wstrzymujących się

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto  z  Państwa  radnych  jest  za  przyjęciem składu  Komisji  Uchwał  i  Wniosków do 
Sprawozdania „Kultura i Sport w mieście”?

GŁOSOWANIE /bez: M. Musiała. M. Rajcy, J. Gątkiewicza/

 15  głosów za
  0  głosów przeciw
  0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził,  że składy Komisji  Uchwał  i  Wniosków zostały  przez Radę 
przyjęte.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Do  Prezydium  wpłynął  wniosek  Przewodniczącego  Komisji  Edukacji,  Kultury  i  Sportu   o 
zamianę Punktu – Kultura oraz sport w mieście – sprawozdanie za 2006/2007 rok z punktem 
Program „Przedsiębiorczość”.

10



Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu – Dominik Penar uzasadnia złożenie  
wniosku.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z państwa jest za zamianą punktu 8 i 9?

GŁOSOWANIE /bez: M. Musiała. M. Rajcy, J. Gątkiewicza/

 10  głosów za
Przewodniczący Rady stwierdził, że z powodu braku bezwzględnej większości wniosek 

nie przeszedł, porządek obrad nie został zmieniony.

Dot. pkt. 8 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Program „Przedsiębiorczość”.  Proszę o dokonanie wprowadzenia.

a/ Wprowadzenie

Małgorzata Osowska                    -               Wydział Rozwoju i Inżynierii Miejskiej  

- Dokonuje wprowadzenia do Programu „Przedsiębiorczość”.

b/Opinie Komisji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Czy Komisje zapoznały się z programem?

Władysław Oczkowicz                -               Przewodniczący Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej  

- Komisja niestety się nie odbyła.

Grażyna Strączek                          -               Przewodnicząca Komisji Finansowo - Budżetowej  

- 6 radnych głosowało za przyjęciem programu, 1 radny był przeciw.
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Dominik Penar                              -               Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu  

- Komisja wyraziła pozytywną ocenę programu. Nie głosowała jednak przyjęcia programu.

c/ dyskusja

W dyskusji udział wzięli następujący radni:

1. Władysław Oczkowicz
2. Zofia Bazańska
3. Ireneusz Gawroński
4. Danuta Walczak
5. Teresa Kosmala
6. Dominik Penar
7. Andrzej Świątek 
8. Sławomir Święch

Odpowiedzi udzielili:

1. Urszula Polak – Wałek - Skarbnik Miasta
2. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta
3. Krzysztof Malczewski - Dyrektor ZBK

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Proszę Komisję Uchwał i wniosków o przystąpienie do pracy. Ogłaszam 30 minut przerwy.

PRZERWA

d/ Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu „Przedsiębiorczość”.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Wznawiam obrady po przerwie.
- Odczytuje projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu „Przedsiębiorczość”.

Jolanta Moćko                              -               Przedstawicielka Komisji Uchwał i Wniosków  

- Odczytuje kolejno wnioski z protokołu Komisji Uchwał i Wniosków.
- Wniosek Nr 1 – Opracować „Program Promocji Miasta” ze szczególnym uwzględnieniem 

                           marketingu inwestycyjnego.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za przyjęciem tego wniosku?
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GŁOSOWANIE /bez: D. Penara/

 17  głosów za
  0  głosów przeciw
  0  głosów wstrzymujących się

Jolanta Moćko                              -               Przedstawicielka Komisji Uchwał i Wniosków  

- Wniosek Nr 2 – Kontynuować:
a/ procedury związane ze sporządzeniem miejscowych planów 

      zagospodarowania przestrzennego tak, aby do końca 2010 r., planem 
    został objęty cały obszar gminy Czeladź, z uwzględnieniem kolejności 
    wynikającej z przyjętego Programu Przedsiębiorczość.
b/ prace w zakresie infrastruktury i inwestycji miejskich, szczególnie te, 
    na które pozyskano środki zewnętrzne.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za przyjęciem tego wniosku?

GŁOSOWANIE /bez: D. Penara/

 16  głosów za
  0  głosów przeciw
  1  głos wstrzymujący się

Jolanta Moćko                              -               Przedstawicielka Komisji Uchwał i Wniosków  

- Wniosek Nr 3 – W sposób przejrzysty określić warunki oraz kryteria, których 
wypełnienie  umożliwi  przedsiębiorcom  skorzystanie  z  pomocy  w 
zakresie zwolnień z podatku  od nieruchomości.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za przyjęciem tego wniosku?

GŁOSOWANIE /bez: D. Penara/

 16  głosów za
  0  głosów przeciw
  1  głos wstrzymujący się

Jolanta Moćko                              -               Przedstawicielka Komisji Uchwał i Wniosków  

- Wniosek nr 4 – Przygotować jednolite i czytelne zasady gospodarowania lokalami 
użytkowymi, wprowadzając od roku 2008  stawki przynajmniej 

13



równoważące ponoszone koszty eksploatacyjne.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za przyjęciem tego wniosku?

GŁOSOWANIE /bez: D. Penara, Z. Bazańskiej/

 16  głosów za
  0  głosów przeciw
  0  głosów wstrzymujących się

Jolanta Moćko                              -               Przedstawicielka Komisji Uchwał i Wniosków  

- Wniosek Nr 5 – W punkcie 3.1.2 „Programu Nr 1 Przedsiębiorczość” – instrumenty 
polityki  podatkowej,  wprowadzić  zmianę istniejącego zapisu w części 
„Strefa 1 będzie korzystała z następujących preferencji”, nadając nowe 
brzmienie  o  następującej  treści”  „obniżenie  stawki  podatku  od 
nieruchomości o 50% w stosunku do stawki ustalonej dla pozostałych 
obszarów  miasta,  w  przypadkach  poniesionych  i  udokumentowanych 
wydatków na  remont,  przebudowę lub rozbudowę obiektu  zgodnie   z 
warunkami  wydanymi  przez  Konserwatora  Zabytków  i  gminną 
administrację”. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za przyjęciem tego wniosku?

GŁOSOWANIE /bez: D. Penara/

 17  głosów za
  0  głosów przeciw
  0  głosów wstrzymujących się

Jolanta Moćko                              -               Przedstawicielka Komisji Uchwał i Wniosków  

- Wniosek Nr 6 – Uwzględniając zmniejszającą się ilość mieszkańców Czeladzi, należy 
założyć zwiększenie nakładów na zadania inwestycyjne związane z 
poprawieniem warunków ich życia w mieście.

W dyskusji uczestniczyli:

1. Teresa Kosmala
2. Sławomir Święch
3. Władysław Oczkowicz
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za przyjęciem tego wniosku?

GŁOSOWANIE /bez: D. Penara/

 11  głosów za
  2  głosy przeciw
  4  głosy wstrzymujące się

Jolanta Moćko                              -               Przedstawicielka Komisji Uchwał i Wniosków  

- Wniosek Nr 7 – Do powołanej Rady Polityki Gospodarczej wprowadzić przedstawiciela 
Rady Miasta, wskazanego przez organ stanowiący.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za przyjęciem tego wniosku?

W dyskusji uczestniczyli:

1. Teresa Kosmala
2. Sławomir Święch

GŁOSOWANIE /bez: D. Penara/

 12  głosów za
  2  głosy przeciw
  3  głosy wstrzymujące się

Jolanta Moćko                              -               Przedstawicielka Komisji Uchwał i Wniosków  

- Wniosek Nr 8 – Określić w czasie realizację prac inwestycyjnych związanych z budową 
 targowiska przy ul. Grodzieckiej.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za przyjęciem tego wniosku?

GŁOSOWANIE /bez: D. Penara/

 17  głosów za
  0  głosów przeciw
  0  głosów wstrzymujących się
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Jolanta Moćko                              -               Przedstawicielka Komisji Uchwał i Wniosków  

- Wniosek Nr 9 – Przygotować program gospodarki nieruchomościami przeznaczonymi 
do zainwestowania.

W dyskusji uczestniczyli:

1. Teresa Kosmala
2. Sławomir Święch

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za przyjęciem tego wniosku?

GŁOSOWANIE /bez: D. Penara/

  6  głosów za
  3  głosy przeciw
  8  głosów wstrzymujących się

Jolanta Moćko                              -               Przedstawicielka Komisji Uchwał i Wniosków  

- Wniosek Nr 10 – W celu zapobiegania nadmiernemu wzbogaceniu w obrocie 
   nieruchomościami wprowadzić opłatę adiacencką wszędzie tam, gdzie 
   spełnione są warunki wnikające z ustawy o gospodarce  
   nieruchomościami.

W dyskusji uczestniczyli:

1. Władysław Oczkowicz 
2. Teresa Kosmala
3. Marek Mrozowski 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za przyjęciem tego wniosku?

GŁOSOWANIE /bez: D. Penara/

  3  głosów za  /T. Kosmala, A. Świątek, M. Kędzierski/
 12  głosów przeciw
  2  głosów wstrzymujących się

16



Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek nie przeszedł.

Jolanta Moćko                              -               Przedstawicielka Komisji Uchwał i Wniosków  

- Wniosek Nr 11 – Pozostawić stawki podatku od nieruchomości na 2008 r. na poziomie 
  stawek 2007 roku.

GŁOSOWANIE /bez: D. Penara/

  4  głosów za
 12  głosów przeciw
  1  głos wstrzymujący się

Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek nie przeszedł.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto  z  Państwa  radnych  jest  za  przyjęciem  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Programu 
„Przedsiębiorczość” wraz z przegłosowanymi wnioskami?

GŁOSOWANIE /bez: D. Penara/

 13  głosów za
   3  głosy przeciw
   1  głos wstrzymujący się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XXVI/239/2007  w  sprawie  przyjęcia  
Programu „Przedsiębiorczość” została przez Radę podjęta.

Dyskusja nt. opłat adiacenckich:

1. Marek Mrozowski 
2. Andrzej Świątek
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Dot. pkt. 9 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do punktu „Kultura oraz sport w mieście – sprawozdanie za 2006/2007 rok”.
- Musimy powrócić do wyłonienia Komisji Uchwał i Wniosków. Radny Penar musiał opuścić 

salę. 
- Kto z Państwa radnych jest za wykreśleniem radnego Dominika Penara z Komisji Uchwał i 

Wniosków?

GŁOSOWANIE /bez: D. Penara/

 13  głosów za
   0  głosów przeciw
   3  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący Rady zgłosił radną Grażynę Strączek do składu Komisji. G. Strączek 
wyraziła zgodę na pracę w komisji Uchwał i Wniosków.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za udziałem Pani radnej Strączek w pracach Komisji Uchwał i Wniosków?

GŁOSOWANIE /bez: D. Penara/

 16  głosów za
   0  głosów przeciw
   1  głos wstrzymujący się

a/ Wprowadzenie

Anna Ślagórska                            -               Zastępca Burmistrza Miasta ds. Społecznych  

- Dokonuje wprowadzenia do materiałów.

b/Opinie Komisji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Odczytuje pismo Przewodniczącego Komisji Edukacji, Kultury i Sportu ws. opinii Komisji nt.  
materiałów „Kultura oraz sport w mieście – sprawozdanie za 2006/2007 rok”.
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c/Dyskusja

W dyskusji udział wzięli następujący radni:

1. Grażyna Strączek
2. Teresa Kosmala
3. Andrzej Świątek

Odpowiedzi udzielili:

1. Anna Ślagórska - Zastępca Burmistrza ds. Społecznych
2. Henryk Michalski - Dyrektor MOSiR
3. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta

Teresa Kosmala                            -                             radna  

- Zgłaszam  wniosek  o  treści: wnioskuje  o  wyjaśnienie  na  piśmie  kiedy  powstał 
SKATEPARK, kto się  nim zajmował, kto administrował, kto wpuszczał ludzi, kto dbał o 
bezpieczeństwo, ile kosztował /przedstawienie rozliczenia za wykonanie/, gdzie w WPI 
znajduje się ta inwestycja. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Proponuję  również  rozszerzyć  ww.  wniosek  o  zebranie  informacji  i  wyjaśnienie 
zagadnień poruszonych jw. w odniesieniu do innych obiektów administrowanych przez 
MOSiR  tj.:  siłownia,  kawiarnia,  kompleks  basenów,  hotel,  restauracja  pod  kątem 
zawieranych umów i opłacalności.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem wniosku?

GŁOSOWANIE /bez: D. Penara, M. Kity, 2 radnych nie głosowało/

   6  głosów za
   0  głosów przeciw
   8  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek został przez Radę przyjęty.

d/ Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do wiadomości informacji  nt: „Kultura oraz sport w 
mieście – sprawozdanie za 2006/2007 rok”.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Czy Komisja Uchwał i Wniosków zanotowała jakieś wnioski?

Komisja nie zgłosiła wniosków.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto  z  Państwa  radnych  jest  za  przyjęciem  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  do  wiadomości 
informacji   nt:  „Kultura  oraz  sport  w  mieście  –  sprawozdanie  za  2006/2007  rok”  wraz  z 
przegłosowanym wnioskiem?

GŁOSOWANIE /bez: D. Penara, M. Kity/

 15  głosów za
   0  głosów przeciw
   1  głos wstrzymujący się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXVI/240/2007 w sprawie  przyjęcia do 
wiadomości informacji  nt: „Kultura oraz sport w mieście – sprawozdanie za 2006/2007 rok” 
została przez Radę podjęta.

Dot. pkt. 10 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Katowicach i Sądu Rejonowego w 
Będzinie.

a/ Powołanie Komisji Skrutacyjnej

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Proszę o zgłaszanie kandydatów do pracy w Komisji Skrutacyjnej.
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Do pracy w Komisji Skrutacyjnej zgłoszono następujących radnych, którzy wyrazili zgodę na pracę 
w Komisji:

1. Marcin Musiał
2. Czesław Badura
3. Zofia Bazańska

b/Opinia  Zespołu  ds.  opiniowania  kandydatów  na  ławników  do  Sądu  Okręgowego  w 
Katowicach i Sądu Rejonowego w Będzinie.

Marcin Musiał                   -               Przedstawiciel   Zespołu ds. opiniowania kandydatów na ławników   
do Sądu Okręgowego w Katowicach i Sądu Rejonowego w Będzinie

- Odczytuje protokół z posiedzenia Zespołu.

Dyskusja nt. zgłoszonych kandydatów.

W dyskusji udział wzięli:

1. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta
2. Andrzej Świątek - radny
3. Grażyna Strączek - radna
4. Teresa Kosmala - radna
5. Marcin Musiał - radny
6. Ireneusz Żarłok - radca prawny
7. Jolanta Moćko - Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej
8. Janusz Gątkiewicz - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Proszę Komisję Skrutacyjną o ocenę wzoru karty do głosowania.
- Ogłaszam 10 minut przerwy dla Komisji.

PRZERWA

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Wznawiam obrady po przerwie.
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c/ podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Katowicach i Sądu   
    Rejonowego w Będzinie.

Komisja Skrutacyjna rozdaje radnym karty do głosowania.

Przewodniczący Rady przedstawia zasady głosowania.

Radna Hanna Szołowska oświadcza, że nie będzie brała udziału w głosowaniu.

Przewodniczący Rady wyczytuje alfabetycznie nazwiska radnych, którzy wrzucają karty do 
głosowania do urny.

Przewodniczący Rady ogłasza przerwę na pracę Komisji Skrutacyjnej.

PRZERWA

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Wznawiam obrady po przerwie.

Marcin Musiał                                 -               Komisja Skrutacyjna  

- Odczytuje protokół z wyboru ławników do  Sądu Okręgowego w Katowicach sporządzony 
przez Komisję Skrutacyjno - Wyborczą na sesji Rady Miejskiej w dniu 25 października 2007r.

- Odczytuje protokół z wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Będzinie sporządzony przez 
Komisję Skrutacyjno - Wyborczą na sesji Rady Miejskiej w dniu 25 października 2007r.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Odczytuje projekt uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Katowicach i  
Sądu Rejonowego w Będzinie.

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem odczytanej uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: D. Penara, M. Kity, H. Szotowskiej/

  14  głosów za
   0  głosów przeciw
   1  głos wstrzymujący się

Przewodniczący  Rady stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XXVI/241/2007  w sprawie    wyboru 
ławników do Sądu Okręgowego w Katowicach i Sądu Rejonowego w Będzinie została przez 
Radę podjęta.
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Dot. pkt. 11 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do podejmowania uchwał.
- Projekt uchwały w sprawie zmian w regulaminie dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

na terenie Gminy Czeladź.
 
Robert Szczupider                        -               Dyrektor ZIK  

- Omawia projekt uchwały.

Pytania do projektu uchwały zadali następujący radni:

1. Teresa Kosmala

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Odczytuje  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w  regulaminie  dostarczania  wody  i 
odprowadzania ścieków na terenie Gminy Czeladź.

- Kto z Państwa jest za przyjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: D. Penara, M. Kity/

  13  głosów za
   0  głosów przeciw
   3  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący Rady stwierdził,  że  Uchwała  Nr XXVI/242/2007  w sprawie  zmian w 
regulaminie dostarczania wody i  odprowadzania ścieków na terenie Gminy Czeladź została 
przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2007 rok.

Urszula Polak - Wałek                                 -               Skarbnik  Miasta  

- Omawia projekt uchwały wraz z autopoprawką.

Pytania i wnioski do projektu uchwały złożyli następujący radni:

1.   Andrzej Świątek  - wniosek o skreślenie § 1 z projektu uchwały
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Odpowiedzi udzielili:

1.   Urszula Polak – Wałek - Skarbnik Miasta
2.   Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem wniosku o skreślenie  § 1 z projektu uchwały w 
sprawie zmian w budżecie miasta na 2007 rok wraz z autopoprawką?

GŁOSOWANIE /bez: D. Penara, M. Kity/

   7  głosów za
   6  głosów przeciw
   3  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek przeszedł.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przystępujemy  do  głosowania  imiennego  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie 
miasta na 2007 rok.

Przewodniczący Rady wyczytuje nazwiska poszczególnych radnych, którzy stwierdzają czy są 
„za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu”.

GŁOSOWANIE /bez: D. Penara, M. Kity/

  16  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził,  że  Uchwała  Nr XXVI/243/2007  w sprawie  zmian w 
budżecie miasta na 2007 rok  została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie  ustalenia wysokości rocznych stawek podatku od nieruchomości 
na 2008 rok.

Urszula Polak - Wałek                   -               Skarbnik  Miasta  

- Omawia projekt uchwały.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Odczytuje  wniosek  Komisji  Finansowo  –  Budżetowej  o  treści:  „Komisja  wnioskuje  o 
obniżenie o 50% różnicy proponowanej podwyżki podatku od nieruchomości między 
2007 a 2008 rokiem”.

Urszula Polak - Wałek                   -               Skarbnik  Miasta  

- Przedstawia nowe stawki podatku od nieruchomości przy uwzględnieniu wniosku Komisji.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem wniosku proponowanego przez Komisję Finansowo 
– Budżetową?

GŁOSOWANIE /bez: D. Penara, M. Kity, 1 radny nie głosował/

  11  głosów za
   3  głosów przeciw
   1  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek przeszedł.

W dyskusji uczestniczyli następujący radni:

1. Janusz Gątkiewicz 
2. Andrzej Świątek
3. Jolanta Moćko
4. Ireneusz Gawroński

Odpowiedzi udzieliła Urszula Polak – Wałek – Skarbnik Miasta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Odczytuje  projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  rocznych  stawek  podatku  od 
nieruchomości na 2008 rok.

- Kto z Państwa jest za przyjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: D. Penara, M. Kity/

  12  głosów za
   3  głosy przeciw
   1  głos wstrzymujący się
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXVI/244/2007 w sprawie   ustalenia 
wysokości  rocznych  stawek  podatku  od  nieruchomości  na  2008  rok  została  przez  Radę 
podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie ustalenia opłaty od posiadania psów na 2008 rok.

Urszula Polak - Wałek                   -               Skarbnik  Miasta  

- Omawia projekt uchwały.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Czy są uwagi do projektu tej uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za podjęciem  uchwały w sprawie ustalenia opłaty od posiadania psów na 
2008 rok?

GŁOSOWANIE /bez: D. Penara, M. Kity/

  13  głosów za
   0  głosów przeciw
   3  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XXVI/245/2007  w  sprawie  ustalenia 
opłaty od posiadania psów na 2008 rok została przez Radę podjęta.

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach do dnia 30 października 2007 r. 

PRZERWA

O B E C N I  w dniu 30.10.2007 r. :

Stan radnych           -   21
Obecnych                 -  16
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Skład Rady Miejskiej:

22. Czesław Badura - obecny
23. Zofia Bazańska - obecna
24. Krystian Dąbrowski - obecny
25. Krzysztof Francikowski - nieobecny
26. Ireneusz Gawroński - obecny
27. Janusz Gątkiewicz - obecny
28. Mirosław Kędzierski - obecny
29. Marian Kita - obecny
30. Wiesław Konderak - obecny
31. Teresa Kosmala - obecna
32. Andrzej Mentel - obecny
33. Jolanta Moćko - obecna
34. Marcin Musiał - obecny
35. Władysław Oczkowicz - obecny
36. Dominik Penar - nieobecny
37. Marek Rajca - nieobecny
38. Grażyna Strączek - obecna
39. Andrzej Świątek - obecny
40. Sławomir Święch - obecny
41. Hanna Szotowska - nieobecna
42. Danuta Walczak - nieobecna

W Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli :

Wicestarosta  Powiatu  Będzińskiego  -   Mariusz  Kozłowski,  Burmistrz  Miasta  –  Marek 
Mrozowski,  Sekretarz  Miasta  –  Dorota  Bąk,  Kierownicy  Wydziałów  UM,  dyrektorzy  jednostek  i 
zakładów budżetowych, mieszkańcy.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Wznawiam obrady po przerwie.
- Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości dziennych stawek opłaty targowej na terenie 

miasta Czeladź na 2008 rok. 
- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za podjęciem  uchwały w sprawie ustalenia wysokości dziennych stawek 
opłaty targowej na terenie miasta Czeladź na 2008 rok?

GŁOSOWANIE /bez: I. Gawrońskiego/

  15  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się
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Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XXVI/246/2007  w  sprawie  ustalenia 
wysokości dziennych stawek opłaty targowej na terenie miasta Czeladź na 2008 rok została 
przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  częściowego  przekształcenia  Powiatowego  Zespołu  Zakładów 
Opieki Zdrowotnej w Będzinie poprzez likwidację Oddziału Ginekologicznego zlokalizowanego 
w  Czeladzi  przy  ul.  Szpitalnej  40  i  kontynuację  świadczeń  medycznych  przez  Oddział 
Ginekologiczno  -  Położniczy  funkcjonujący  w  Powiatowym  Zespole  Zakładów  Opieki 
Zdrowotnej w Będzinie przy ul. Małachowskiego 12.

W dyskusji uczestniczyli następujący radni: 

1. Marian Kita
2. Teresa Kosmala
3. Sławomir Święch

Mariusz Kozłowski                        -               Wicestarosta Będziński  

- Omawia projekt uchwały.

W dalszej części dyskusji uczestniczyli następujący radni: 

1. Marian Kita
2. Władysław Oczkowicz
3. Teresa Kosmala
4. Grażyna Strączek

Odpowiedzi udzielili:

Mariusz Kozłowski   -  Wicestarosta Będziński.
Sławomir Święch   - Przewodniczący Rady Miejskiej 
Marek Mrozowski   - Burmistrz Miasta

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Odczytuje  projekt  uchwały  w  sprawie  częściowego  przekształcenia  Powiatowego  Zespołu 
Zakładów  Opieki  Zdrowotnej  w  Będzinie  poprzez  likwidację  Oddziału  Ginekologicznego 
zlokalizowanego w Czeladzi przy ul. Szpitalnej 40 i kontynuację świadczeń medycznych przez  
Oddział Ginekologiczno - Położniczy funkcjonujący w Powiatowym Zespole Zakładów Opieki  
Zdrowotnej w Będzinie przy ul. Małachowskiego 12.

- Kto z Państwa jest za podjęciem  uchwały?
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GŁOSOWANIE 

   1  głos za
   4  głosy przeciw
  11  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała  w sprawie częściowego przekształcenia 
Powiatowego Zespołu Zakładów Opieki  Zdrowotnej w Będzinie poprzez likwidację Oddziału 
Ginekologicznego zlokalizowanego w Czeladzi przy ul. Szpitalnej 40 i kontynuację świadczeń 
medycznych przez Oddział Ginekologiczno - Położniczy funkcjonujący w Powiatowym Zespole 
Zakładów Opieki Zdrowotnej w Będzinie przy ul. Małachowskiego 12  nie  została przez Radę 
podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały w sprawie  zawarcia  umowy o partnerstwie  pomiędzy miastem Czeladź,  a 
miastem Varpalota (Węgry).

Marek Mrozowski                          -               Burmistrz Miasta  

- Omawia projekt uchwały.

W dyskusji uczestniczyli następujący radni: 

1. Janusz Gątkiewicz
2. Marian Kita
3. Sławomir Święch
4. Władysław Oczkowicz
5. Andrzej Świątek
6. Teresa Kosmala

Odpowiedzi udzielili:  Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta
Dorota Bąk - Sekretarz Miasta

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Odczytuje projekt uchwały.
- Mówiąc o załączniku mamy na myśli  umowę nie w ściśle literalnym brzmieniu,  ale projekt 

umowy z uwagami gramatycznymi i stylistycznymi, które Rada wniosła do projektu uchwały.

W dyskusji uczestniczyli następujący radni: 

1. Teresa Kosmala

Odpowiedzi udzielił Ireneusz Żarłok - radca prawny
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto  z  Państwa  jest  za  podjęciem   uchwały  w  sprawie  zawarcia  umowy  o  partnerstwie 
pomiędzy miastem Czeladź, a miastem Varpalota (Węgry)?

GŁOSOWANIE /bez: W. Oczkowicza/

  15  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XXVI/247/2007  w  sprawie  zawarcia 
umowy o partnerstwie pomiędzy miastem Czeladź, a miastem Varpalota (Węgry) została przez 
Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie  regulaminu przyznawania stypendiów sportowych dla wybitnych 
sportowców.

W dyskusji uczestniczyli następujący radni: 

1. Andrzej Mentel
2. Grażyna Strączek
3. Marian Kita
4. Zofia Bazańska
5. Teresa Kosmala
6. Sławomir Święch
7. Andrzej Świątek
8. Janusz Gątkiewicz
9. Ireneusz Gawroński

Odpowiedzi udzielili: 

Dorota Bąk - Sekretarz Miasta
Ireneusz Żarłok - radca prawny
Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta

Ireneusz Gawroński                      -               radny  

- Zgłosił  wniosek o  przełożenie  tematu na następną sesję,  zdjęcie  tego punktu  z  porządku  
obrad.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za zdjęciem tego punktu z porządku obrad?

30



GŁOSOWANIE 

   6  głosów za
   7  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek nie przeszedł.

W dyskusji uczestniczyli następujący radni:

1. Andrzej Mentel
2. Marian Kita
3. Teresa Kosmala

oraz Burmistrz Miasta – Marek Mrozowski

Przewodniczący Rady ogłosił 10 minut przerwy.

PRZERWA

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Wznawiam obrady po przerwie.

Marek Mrozowski                          -               Burmistrz Miasta  

- Zaproponował przesunięcie uchwały na kolejną sesję i ponowne skonsultowanie jej zapisów 
ze środowiskiem sportowym.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Jest to wycofanie projektu uchwały z porządku obrad.
- Przechodzimy do projektu uchwały w sprawie nabycia działki nr 67 k. m. 10 o pow. 5759 m2 

przy ul. Będzińskiej w Czeladzi.
- czy są pytania do tego projektu uchwały?

Pytań nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za podjęciem  uchwały w sprawie nabycia działki nr 67 k. m. 10 o pow. 
5759 m2 przy ul. Będzińskiej w Czeladzi?
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GŁOSOWANIE /bez: W. Oczkowicza, Z. Bazańskiej/

  11  głosów za
   0  głosów przeciw
   3  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XXVI/248/2007  w  sprawie  nabycia 
działki  nr  67 k.  m.  10 o  pow.  5759 m2 przy  ul.  Będzińskiej  w Czeladzi  została  przez Radę 
podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  sprzedaży  działki  nr  54/1  k.  m.  13  o  pow.  3573  m2 przy  ul. 
Ogrodowej w Czeladzi.

W dyskusji uczestniczyli następujący radni: 

1. Andrzej Świątek
2. Sławomir Święch

Odpowiedzi udzieliła: 

Agnieszka Nowak - Wydział  Gospodarki 
Nieruchomościami

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za podjęciem  uchwały w sprawie sprzedaży działki nr 54/1 k. m. 13 o pow. 
3573 m2 przy ul. Ogrodowej w Czeladzi?

GŁOSOWANIE /bez: W. Oczkowicza, Z. Bazańskiej, G. Strączek/

  13  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXVI/249/2007 w sprawie sprzedaży 
działki  nr 54/1 k.  m. 13 o pow. 3573 m2 przy ul.  Ogrodowej w Czeladzi  została przez Radę 
podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie  sprzedaży działki  nr 13/3 k. m. 50 położonej przy ul.  3-Szyb w 
Czeladzi.
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W dyskusji uczestniczyli następujący radni: 

1. Andrzej Świątek
2. Mirosław Kędzierski

Odpowiedzi udzieliła: 

Agnieszka Nowak - Wydział  Gospodarki 
Nieruchomościami

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto  z Państwa jest  za podjęciem  uchwały  w sprawie sprzedaży działki  nr  13/3 k.  m. 50 
położonej przy ul. 3-Szyb w Czeladzi?

GŁOSOWANIE /bez: W. Oczkowicza, Z. Bazańskiej/

  11  głosów za
   2  głosy przeciw
   1  głos wstrzymujący się

Przewodniczący Rady stwierdził,  że Uchwała Nr XXVI/250/2007 w  sprawie sprzedaży 
działki nr 13/3 k. m. 50 położonej przy ul. 3-Szyb w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie  sprzedaży działki nr 13/4 k. m. 50 położonej przy ul. 3 -Szyb w 
Czeladzi.

W dyskusji uczestniczyli następujący radni: 

1. Andrzej Świątek

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto  z Państwa jest  za podjęciem  uchwały  w sprawie sprzedaży działki  nr  13/4 k.  m. 50 
położonej przy ul. 3 -Szyb w Czeladzi?

GŁOSOWANIE /bez: W. Oczkowicza, Z. Bazańskiej/
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  11  głosów za
   1  głosy przeciw
   2  głos wstrzymujący się

Przewodniczący Rady stwierdził,  że Uchwała Nr XXVI/251/2007 w  sprawie sprzedaży 
działki nr 13/4 k. m. 50 położonej przy ul. 3 -Szyb w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umów dzierżawy z właścicielami kiosków i straganów 
na targowisku miejskim przy ul. Miasta Auby w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.

Jolanta Moćko                              -               Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  

- Na  Komisji  Finansowo  –  Budżetowej  padła  propozycja,  aby  przedłużyć  umowy  do  dnia 
31.12.2009 r.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za korektą terminu dzierżawy, do dnia 31.12.2009 r.?

GŁOSOWANIE /bez: W. Oczkowicza, Z. Bazańskiej/

  10  głosów za
   4  głosy przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto  z  Państwa  jest  za  podjęciem   uchwały  w  sprawie przedłużenia  umów  dzierżawy  z 
właścicielami kiosków i straganów na targowisku miejskim przy ul. Miasta Auby w Czeladzi w 
terminie przyjętym przez Radę?

GŁOSOWANIE /bez: W. Oczkowicza, Z. Bazańskiej/

  10  głosów za
   0  głosów  przeciw
   3  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XXVI/252/2007  w  sprawie 
przedłużenia umów dzierżawy z właścicielami kiosków i straganów na targowisku miejskim  
przy ul. Miasta Auby w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
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- Projekt  uchwały  w  sprawie  przedłużenia  umów  dzierżawy  z  właścicielami  kiosków  na 
targowisku miejskim przy ul. Grodzieckiej w Czeladzi.

- Odczytuje treść projektu uchwały.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto  z  Państwa  jest  za  podjęciem   uchwały  w  sprawie przedłużenia  umów  dzierżawy  z 
właścicielami kiosków na targowisku miejskim przy ul. Grodzieckiej w Czeladzi?

GŁOSOWANIE /bez: W. Oczkowicza, Z. Bazańskiej, M. Kędzierskiego/

  13  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXVI/253/2007 w sprawie przedłużenia 
umów  dzierżawy  z  właścicielami  kiosków  na  targowisku  miejskim  przy  ul.  Grodzieckiej  w 
Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 127 k. m. 55 o 
pow. 88 m2 przy ul. Robotniczej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są pytania?

Pytań nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za podjęciem  uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. 
części działki nr 127 k. m. 55 o pow. 88 m2 przy ul. Robotniczej w Czeladzi?

GŁOSOWANIE /bez: W. Oczkowicza, Z. Bazańskiej/

  14  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXVI/254/2007 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy dot.  części  działki  nr  127 k.  m.  55 o pow.  88 m2 przy ul.  Robotniczej  w 
Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
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- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 10/35 k. m. 58 
o pow. 414 m2 przy ul. Matejki w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są pytania?

Pytań nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za podjęciem  uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. 
części działki nr 10/35 k.m. 58 o pow. 414 m2 przy ul. Matejki w Czeladzi?

GŁOSOWANIE /bez: W. Oczkowicza, Z. Bazańskiej/

  14  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXVI/255/2007 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy dot. części działki nr 10/35 k. m. 58 o pow. 414 m2 przy ul. Matejki w Czeladzi  
została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 10/35 k. m. 58 
o pow. 409 m2 przy ul. Matejki w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są pytania?

Pytań nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za podjęciem  uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. 
części działki nr 10/35 k. m. 58 o pow. 409 m2 przy ul. Matejki w Czeladzi?

GŁOSOWANIE /bez: W. Oczkowicza, Z. Bazańskiej/

  14  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXVI/256/2007 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy dot. części działki nr 10/35 k. m. 58 o pow. 409 m2 przy ul. Matejki w Czeladzi 
została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 10/35 k. m. 58 
o pow. 516 m2 przy ul. Matejki w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są pytania?

Pytań nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za podjęciem  uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. 
części działki nr 10/35 k. m. 58 o pow. 516 m2 przy ul. Matejki w Czeladzi?

GŁOSOWANIE /bez: W. Oczkowicza, Z. Bazańskiej/

  14  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXVI/257/2007 w sprawie  przedłużenia 
umowy dzierżawy dot. części działki nr 10/35 k. m. 58 o pow. 516 m2 przy ul. Matejki w Czeladzi  
została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działek nr: 110, 111, 
112 k. m. 43 o pow. 600 m2 przy ul. Borowej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są pytania?

Pytań nie zgłoszono.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za podjęciem  uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. 
części działek nr: 110, 111, 112 k. m. 43 o pow. 600 m2 przy ul. Borowej w Czeladzi?

GŁOSOWANIE /bez: W. Oczkowicza, Z. Bazańskiej/

  14  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXVI/258/2007 w sprawie  przedłużenia 
umowy dzierżawy dot. części działek nr: 110, 111, 112 k. m. 43 o pow. 600 m2 przy ul. Borowej 
w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. działki nr 55/28 i nr 273/2 k. m. 
13 o pow. 380m2 przy ul. Ogrodowej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są pytania?

Pytań nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za podjęciem  uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. 
działki nr 55/28 i nr 273/2 k. m. 13 o pow. 380m2 przy ul. Ogrodowej w Czeladzi?

GŁOSOWANIE /bez: W. Oczkowicza, Z. Bazańskiej/

  14  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXVI/259/2007 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy dot. działki nr 55/28 i nr 273/2 k. m. 13 o pow. 380m2 przy ul. Ogrodowej w 
Czeladzi została przez Radę podjęta.

38



Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. działki nr 55/9 k. m. 13 o pow. 
118m2 przy ul. Ogrodowej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są pytania?

Pytań nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za podjęciem  uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. 
działki nr 55/9 k. m. 13 o pow. 118m2 przy ul. Ogrodowej w Czeladzi?

GŁOSOWANIE /bez: W. Oczkowicza, Z. Bazańskiej/

  14  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXVI/260/2007 w sprawie  przedłużenia 
umowy dzierżawy dot. działki nr 55/9 k. m. 13 o pow. 118m2 przy ul. Ogrodowej w Czeladzi 
została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. działki nr 4/97 k. m. 31 o pow. 
231 m2 przy ul. Legionów w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są pytania?

Pytań nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za podjęciem  uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. 
działki nr 4/97 k. m. 31 o pow. 231 m2 przy ul. Legionów w Czeladzi?
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GŁOSOWANIE /bez: W. Oczkowicza, Z. Bazańskiej/

  14  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XXVI/261/2007  w  sprawie 
przedłużenia umowy dzierżawy dot. działki nr 4/97 k. m. 31 o pow. 231 m2 przy ul. Legionów w 
Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 133/3 k. m. 12 
o pow. 160 m2przy ul. Kombatantów w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są pytania?

Pytań nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za podjęciem  uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. 
części działki nr 133/3 k. m. 12 o pow. 160 m2przy ul. Kombatantów w Czeladzi?

GŁOSOWANIE /bez: W. Oczkowicza, Z. Bazańskiej, J. Gątkiewicza/

  13  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXVI/262/2007 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy dot. części działki nr 133/3 k. m. 12 o pow. 160 m2  przy ul. Kombatantów w 
Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 67/2 k. m. 12 
o pow. 12m2 przy ul. Tuwima w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są pytania?
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Pytań nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za podjęciem  uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. 
części działki nr 67/2 k. m. 12 o pow. 12m2 przy ul. Tuwima w Czeladzi?

GŁOSOWANIE /bez: W. Oczkowicza, Z. Bazańskiej/

  14  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXVI/263/2007 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy dot. części działki nr 67/2 k. m. 12 o pow. 12m2 przy ul. Tuwima w Czeladzi  
została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działek nr 12/4, 12/6, 
12/8 i działek nr 12/3, 12/5 i 12/7 k. m. 12 o pow. 540 m2 przy ul. Kombatantów w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są pytania?

Pytań nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za podjęciem  uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. 
części działek nr 12/4, 12/6, 12/8 i działek nr 12/3, 12/5 i 12/7 k. m. 12 o pow. 540 m2 przy ul. 
Kombatantów w Czeladzi?

GŁOSOWANIE /bez: W. Oczkowicza, Z. Bazańskiej/

  14  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXVI/264/2007 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy dot. części działek nr 12/4, 12/6, 12/8 i działek nr 12/3, 12/5 i 12/7 k. m. 12 o 
pow. 540 m2 przy ul. Kombatantów w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 227/3 k. m. 13 
o pow. 16,34 m2 przy ul. Bocznej -Szpitalnej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są pytania?

Pytań nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za podjęciem  uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. 
części działki nr 227/3 k. m. 13 o pow. 16,34 m2 przy ul. Bocznej -Szpitalnej w Czeladzi?

GŁOSOWANIE /bez: W. Oczkowicza, Z. Bazańskiej/

  14  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXVI/265/2007 w sprawie przedłużenia 
umowy  dzierżawy  dot.  części  działki  nr  227/3  k.  m.  13  o  pow.  16,34  m2 przy  ul.  Bocznej 
-Szpitalnej w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 65/9 k m. 59 o 
pow. 150 m2 przy ul. Sienkiewicza w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są pytania?

Pytań nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
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- Kto z Państwa jest za podjęciem  uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. 
części działki nr 65/9 k. m. 59 o pow. 150 m2 przy ul. Sienkiewicza w Czeladzi?

GŁOSOWANIE /bez: W. Oczkowicza, Z. Bazańskiej/

  14  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XXVI/266/2007  w  sprawie 
przedłużenia umowy dzierżawy dot.  części  działki  nr  65/9  k.  m.  59 o pow.  150 m2 przy ul.  
Sienkiewicza w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 159/2 k. m. 4 
o pow. 500 m2 przy ul. Chmielnej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są pytania?

Pytań nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za podjęciem  uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. 
części działki nr 159/2 k. m. 4 o pow. 500 m2 przy ul. Chmielnej w Czeladzi?

GŁOSOWANIE /bez: W. Oczkowicza, Z. Bazańskiej/

  14  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXVI/267/2007 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy dot.  części  działki  nr  159/2  k.  m.  4 o  pow.  500 m2 przy ul.  Chmielnej  w 
Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

43



- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działek nr 36 k. m. 47 i 
nr 2 k.m. 44 o pow. 400 m2 przy ul. Bema w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są pytania?

Pytań nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za podjęciem  uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. 
części działek nr 36 k. m. 47 i nr 2 k. m. 44 o pow. 400 m2 przy ul. Bema w Czeladzi?

GŁOSOWANIE /bez: W. Oczkowicza, Z. Bazańskiej/

  14  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXVI/268/2007 w sprawie  przedłużenia 
umowy dzierżawy dot. części działek nr 36 k. m. 47 i nr 2 k. m. 44 o pow. 400 m2 przy ul. Bema 
w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 30/3 k. m. 41 
o pow. 171 m2  przy ul. 21 Listopada w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są pytania?

Pytań nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za podjęciem  uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. 
części działki nr 30/3 k. m. 41 o pow. 171 m2  przy ul. 21 Listopada w Czeladzi?

GŁOSOWANIE /bez: W. Oczkowicza, Z. Bazańskiej/

  14  głosów za
   0  głosów  przeciw
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   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXVI/269/2007 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy dot. części działki nr 30/3 k. m. 41 o pow. 171 m2  przy ul. 21 Listopada w 
Czeladzi  została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 30/3 k. m. 41 
o pow. 135 m2 przy ul. 21 Listopada w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są pytania?

Pytań nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za podjęciem  uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. 
części działki nr 30/3 k. m. 41 o pow. 135 m2 przy ul. 21 Listopada w Czeladzi?

GŁOSOWANIE /bez: W. Oczkowicza, Z. Bazańskiej, I. Gawrońskiego/

  13  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXVI/270/2007 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy dot. części działki nr 30/3 k. m. 41 o pow. 135 m2 przy ul. 21 Listopada w 
Czeladzi  została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 30/3 k. m. 41 
o pow. 174 m2 przy ul. 21 Listopada w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są pytania?
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Pytanie zadała:

1. Teresa Kosmala

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za podjęciem  uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. 
części działki nr 30/3 k. m. 41 o pow. 174 m2 przy ul. 21 Listopada w Czeladzi?

GŁOSOWANIE /bez: W. Oczkowicza, Z. Bazańskiej/

  14  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XXVI/271/2007  w  sprawie 
przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 30/3 k. m. 41 o pow. 174 m2 przy ul. 21 
Listopada w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 30/3 k. m. 41 
o pow. 42m2 przy ul. 21 Listopada w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są pytania?

Pytań nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za podjęciem  uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. 
części działki nr 30/3 k. m. 41 o pow. 42m2 przy ul. 21 Listopada w Czeladzi?

GŁOSOWANIE /bez: W. Oczkowicza, Z. Bazańskiej/

  14  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXVI/272/2007 w sprawie  przedłużenia 
umowy dzierżawy dot.  części działki  nr 30/3 k.  m. 41 o pow. 42m2 przy ul.  21 Listopada w 
Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 30/3 k. m. 41 
o pow. 214 m2 przy ul. 21 Listopada w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są pytania?

Pytań nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za podjęciem  uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. 
części działki nr 30/3 k. m. 41 o pow. 214 m2 przy ul. 21 Listopada w Czeladzi?

GŁOSOWANIE /bez: W. Oczkowicza, Z. Bazańskiej/

  14  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXVI/273/2007 w sprawie  przedłużenia 
umowy dzierżawy dot. części działki nr 30/3 k. m. 41 o pow. 214 m2 przy ul. 21 Listopada w 
Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 30/3 k. m. 41 
o pow. 134 m2 przy ul. 21 Listopada w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są pytania?

Pytań nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
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- Kto z Państwa jest za podjęciem  uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. 
części działki nr 30/3 k. m. 41 o pow. 134 m2 przy ul. 21 Listopada w Czeladzi?

GŁOSOWANIE /bez: W. Oczkowicza, Z. Bazańskiej/

  14  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXVI/274/2007 w sprawie  przedłużenia 
umowy dzierżawy dot. części działki nr 30/3 k. m. 41 o pow. 134 m2 przy ul. 21 Listopada w 
Czeladzi  została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 30/3 k. m. 41 
o pow. 185 m2 przy ul. 21 Listopada w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są pytania?

Pytania zadali następujący radni:

Teresa Kosmala

Odpowiedzi udzieliła:

Agnieszka Nowak - Wydział Gospodarki Nieruchomościami

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za podjęciem  uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. 
części działki nr 30/3 k m. 41 o pow. 185 m2 przy ul. 21 Listopada w Czeladzi?

GŁOSOWANIE /bez: W. Oczkowicza, Z. Bazańskiej/

  12  głosów za
   0  głosów  przeciw
   2  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XXVI/275/2007  w  sprawie 
przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 30/3 k. m. 41 o pow. 185 m2 przy ul. 21 
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Listopada w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 41/1 k. m. 48 
o pow. 2278 m2 przy ul. Nowopogońskiej- Wiejskiej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są pytania?

Pytań nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za podjęciem  uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. 
części działki nr 41/1 k. m. 48 o pow. 2278 m2 przy ul. Nowopogońskiej- Wiejskiej w Czeladzi?

GŁOSOWANIE /bez: W. Oczkowicza, Z. Bazańskiej/

  14  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XXVI/276/2007  w  sprawie 
przedłużenia umowy dzierżawy dot.  części działki nr 41/1 k. m. 48 o pow. 2278 m2 przy ul.  
Nowopogońskiej- Wiejskiej w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 5/10 k. m. 47 
o pow. 23,53 m2 przy ul. Lwowskiej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są pytania?

Pytań nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za podjęciem  uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy  
dot. części działki nr 5/10 k.m. 47 o pow. 23,53 m2 przy ul. Lwowskiej w Czeladzi?

GŁOSOWANIE /bez: W. Oczkowicza, Z. Bazańskiej/
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  14  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XXVI/277/2007  w  sprawie 
przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 5/10 k. m. 47 o pow. 23,53 m2 przy ul.  
Lwowskiej w Czeladzi  została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 5/10 k. m. 47 
o pow. 16,93 m2 przy ul. Lwowskiej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są pytania?

Pytań nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za podjęciem  uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. 
części działki nr 5/10 k. m. 47 o pow. 16,93 m2 przy ul. Lwowskiej w Czeladzi?

GŁOSOWANIE /bez: W. Oczkowicza, Z. Bazańskiej/

  14  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XXVI/278/2007  w  sprawie 
przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 5/10 k. m. 47 o pow. 16,93 m2 przy  ul.  
Lwowskiej w Czeladzi  została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. działki nr 74/1 k. m. 30 o pow. 
103 m2 przy ul. Topolowej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są pytania?
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Pytań nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za podjęciem  uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. 
działki nr 74/1 k. m. 30 o pow. 103 m2 przy ul. Topolowej w Czeladzi?

GŁOSOWANIE /bez: W. Oczkowicza, Z. Bazańskiej/

  14  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXVI/279/2007 w sprawie   przedłużenia 
umowy dzierżawy dot. działki nr 74/1 k. m. 30 o pow. 103 m2 przy ul. Topolowej w Czeladzi 
została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie skorzystania z prawa pierwokupu prawa użytkowania wieczystego 
działki nr 165/23 k. m. 32 o pow. 169 m. kw. przy ul. 35-lecia PRL w Czeladzi stanowiącej 
własność Gminy Czeladź.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są pytania?

Pytań nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za podjęciem  uchwały w sprawie skorzystania z prawa pierwokupu prawa 
użytkowania wieczystego działki nr 165/23 k. m. 32 o pow. 169 m. kw. przy ul. 35-lecia PRL w 
Czeladzi stanowiącej własność Gminy Czeladź?

GŁOSOWANIE /bez: W. Oczkowicza, Z. Bazańskiej, S. Święch/

  13  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XXVI/280/2007  w  sprawie 
skorzystania z prawa pierwokupu prawa użytkowania wieczystego działki nr 165/23 k. m. 32 o 
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pow. 169 m. kw. przy ul. 35-lecia PRL w Czeladzi stanowiącej własność Gminy Czeladź została 
przez Radę podjęta.

Dot. pkt. 12 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.

Odpowiedzi udzielili:

1.  Robert Szczupider - Dyrektor ZIK
2.  Maciej Bednarczyk - Z – ca Dyrektora ZBK
3.  Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta
4.  Dorota Bąk - Sekretarz Miasta
5.  Sławomir Święch - Prezes CzSM

Dot. pkt. 13 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do 13  punktu porządku obrad – sprawy bieżące.

Ustalono termin następnej sesji na dzień 8 listopada 2007 r.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Informuje Radę o skierowaniu do WSA skargi na zarządzenie wojewody w sprawie wygaszenia  
mandatu radnego Sławomira Święcha.

- Odczytuje odpowiedź na wnioski Komisji rewizyjnej z dnia10 lipca 2007 r.
- Kieruje do zapoznania się do Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa skargę Pani 

Katarzyny  Gruszeckiej   dot.  Środowiskowego Domu Samopomocy dla Osób z Zaburzeniami  
Psychicznymi „Ostoja”.

- Odczytuje pismo ZBK z dn. 29.08.2007 r.   w sprawie przeglądu i  oceny stanu technicznego  
budynków mieszkalnych przy ul. Matejki.

- Odczytuje pismo Wodnego Świata „Nemo” z dn. 18.09.2007 r. w sprawie współpracy.
- Odczytuje pismo ZIK z dn. 25.09.2007 r. do PZD w sprawie wyznaczenia przejść dla pieszych w  

rejonie skrzyżowania ulic Mysłowickiej i Nowopogońskiej.
- Odczytuje pismo ZIK do GDDK i A w sprawie drogi krajowej nr 94 /ul. Staszica i Będzińska/.
- Odczytuje pismo Pana Janusza Łukasika w sprawie anulowania nałożonego mandatu karnego.
- Odczytuje pismo Wojewody Śląskiego w sprawie oświadczeń majątkowych.
- Odczytuje pisma Wojewody Śląskiego w sprawie wszczęcia postępowania nadzorczego do 2  

uchwał  Rady  Miejskiej  w  sprawie  udzielenia  bonifikat  od  opłat  rocznych  z  tytułu  oddania  
nieruchomości w trwały zarząd /MOSiR i MOPS/.
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- Odczytuje  pismo  Komendy  Wojewódzkiej  Policji   w  sprawie  zwolnienia  z  podatku  od 
nieruchomości budynków i gruntów użytkowanych przez jednostki policji.

- Odczytuje pismo GDDK i A w spawie zimowego utrzymania dróg krajowych.
- Odczytuje odpowiedź MOPS na wniosek do Uchwały Nr XXIV/213/2007 r. z dnia 20 września  

2007 r.
- Odczytuje  pismo Stowarzyszenia  Pomocy Rodzinie  „Jestem z Tobą” z  dnia  15 października  

2007 r. do Starosty Powiatu Będzińskiego w sprawie odmowy przyznania środków PFRON na  
realizację warsztatów terapii zajęciowej w Czeladzi. 
– Uwagi do pisma wniósł radny Janusz Gątkiewicz.

Dyskusja nt. postulatów Stowarzyszenia Kupców do Programu „Przedsiębiorczość. Udział biorą:

1. Gustaw Durczyński - Stowarzyszeni Kupców
2. Sławomir Święch - Przewodniczący Rady Miejskiej

Uwaga  radnej  Teresy  Kosmali  ws.  powołania  Komisji  Dyscyplinarnej  dla  pracowników  
samorządowych.
Odpowiedzi udzielił Sławomir Święch – Przewodniczący Rady Miejskiej.

Przewodniczący Rady zaapelował o udział  w uroczystościach Święta Odzyskania Niepodległości.

Wypowiedź radnego A. Świątka nt. wniosków Stowarzyszenia Kupców.
Wypowiedź radnej T. Kosmali.

Ad. 14    – porządku obrad Sesji  

Sławomir Święch                          -               Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Po wyczerpaniu porządku obrad zamykam XXVI sesję  Rady Miejskiej w Czeladzi.

P R Z E W O D N I C Z Ą C Y
          RADY MIEJSKIEJ W CZELADZI

          Sławomir Święch

Protokołowała:

Elżbieta Augustyniak
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